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PROGRAM
ODBOROVÉ KONFERENCE ZO OS DOSIA DP-Autobusy - KAČEROV

konané dne 11.2.2012

1. Přivítání delegátů konference předsedou za panem tanislavem Brožem

2. Navrženi schválení mandátové a návrhové komise

3. Zpráva předsedy o činnosti za

4. Zpráva o hospodaření

5. Zpráva revizní komise

6. Zpráva mandátové komise

7. ávrh a odhlasování ho podaření na rok 2012

8. Občerstvení

9. Diskuze

10. ávrh a usnesení konference

ll. Závěr konference
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ZÁPIS

Z VÝROČNí ODBOROVÉ KONFERENCE ZO OS DOSIA
DP-Autobusy - KAČEROV

Konané dne 11. února 2012 od 9.00 hodin ve velké zasedací místnosti
v budově výpravny v I. poschodí na provozovně Kačerov.

Pozváno 15 zástupců - delegátů ZO OS Kačerov, přítomno 9 delegátů tj. 60% konferenceje
usnášeníschopná.

Zahájení VÝroční konference základní odborové organizace DP Kačerov OS DOSIA
v 9.00 hod. panem Brožem, předsedou organizace.

Pan Brož - uvítal všechny přítomné účastníky konference a seznámil je s navrženým programe
s dotazem zda někdo z přítomných delegátů má doplňující nebo pozměňující návrh k programu.
Doplňující návrh od přítomných delegátů nebyl vzne en.

Pan Bureš - jednatel základní odborové organizace požádal přítomné hlaso áním o sch álení
předloženého programu jednání. Program byl schválen všemi přítomnými nikdo nebyl proti ani se
hlaso ání nezdržel. Rovněž předložil prezenční listinu přítomným k podpisu a podotkl že je nutno
zvolit Mandátovou a Návrhovou komi i.

Na návrh předsedy 00. pana Brože do mandátové a návrhové komise byli zvoleni:
Pan Mešík. - předseda a pan Tomášek.

Předseda 00 pan Brož - přednesl zprávu o činnosti odborové organizace za uplynulé roční
období. Zmínil se o změně počtu členů v odborové organizaci pro úmrtí a odchody do důchodu, jaké
z toho vyplynuly organizační změny pro onemocnění bývalého hospodáře pana Tomáška aby byl
zajištěn chod závodního výboru převzal tuto činnost pan Mašek Vladimír.
Rovněž se zmínil o nákupu zájezdového autobusu odborovou organizací. Co k tomuto aktu vedlo
odborovou organizaci. Jest tak trochu ostudou že autobusový velkopodnik a nemá pro zaměstnance
celého Dopravního podniku jeden jediný autobus na zájezdy.
Původní záměr byl nákup zájezdového autobusu SOR s tím, že by ho koupil Dopravní podnik a
odbory by ho podniku splácely. Ale ten nebyl plně nový, jezdil stále po reklamních akcích, stále se
prodlužovalo, podnik navyšoval a měnil podmínky, krom toho majitelem by byl Dopravní podnik.
Nebylo by dle vlastních úvah, autobus byl proto odbory odmítnut.
Za 948 000 Kč. se naskytla odborům výhodná koupě i se zázemím v servisu současného typu
autobusu značky MERCEDES Euro 2, spotřeba asi 30 litrů. Přítomní byly podrobněji seznámeni
s technickým stavem autobusu ajaké jsou možnosti v zajišťování servisu.

ZO - OS (Dosia 'l()7.é!E~.P«()'j).P-
j7.uto6usy
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Za vyhrazené místo k parkování na provozovně spočteno na 15m2 se oficiálně platí. a autobus pro
tankování v podniku je přidělená karta - úspora 3 Kč. na litr. K provozu autobusu jsou vybrání 4
řidiči, mají povolení od DP na vedlejší činnost s tím, že je realizováno pro zaměstnance.

Autobus nebyl zakoupen z členských příspěvků, ale z naspořené částky za bývalého předsedy p.
Vávry, kdy ještě zaměstnavatel přispíval na činnost odborovým organizacím. Odborová organizace
Kačerov obdržela každoročně v tu dobu zhruba dobrý 1 milion Kč.
V současné době bohužel došlo k omezení těchto finančních prostředků prakticky na nulu. Na základě
čeho musel Závodní výbor radikálně omezit činnost a přispívá pouze na méně nákladné činnosti.

Pan Brož v dalším bodě hovořil o přípravě kolektivního vyjednávání na příští rok 2013 a další
období. OWedně mzdových požadavků zaměstnavatel včetně Wavně Magistrátu slyší na rozumné
požadavky, které lze dohodnout a mít něco než neúměrné k dané situaci, tím zaseknout vyjednávání
a nemít nic.
Podat návrh na zvýšení hodnoty stravenek. (41 Kč. zaměstnanec 49 Kč. zaměstnavatel).
Požadavek odboru od roku 2013 zvýšení hodnoty poukázek FlexiPA S z 1900 Kč. na 3000 Kč.
Kolektivní smlouva na příští období aby platila na delší dobu několika let, aby byl zaručen garantován
dohodnutý základ. Kolektivní smlouva nebude tím uzavřena do jednání může kterákoliv strana
kdykoliv vstoupit. Čím delší doba, tím lepší. Samozřejmě o mzdovém navýšení se bude vyjednávat
každý rok.
Od 10 měsíce dojde ke sjednocení prémií u všech kategorií zaměstnanců.
Požadavek odboru - aby zaměstnavatel poskytl finanční příspěvek zaměstnanci, který se zúčastní tkzv.
třetího pilíře spoření na důchodové připojištění. A neponižovat oučasně poskyto ané příspě ky na
penzijní a životní připojištění při jejich sloučení do jednoho fondu.
Návrh odboru vzWedem ke klesající životní úro ni povýšit finanční příspěvek při odchodu do
důchodu a aby se vyplácelo již od 5 let uDP.
Pokusit se zapracovat do KS aby zaměstnavatelem byly vytvořeny v podniku pracovní místa pro
zaměstnance, kteří ztratí zdra otní způsobilost a nemohou proto vykonávat současnou práci.

Zmínka o podání trestního oznámení na neznámého pachatele prošetření špatného hospodaření u DP
předsedy odborových organizací DO IA za Autobusy panem Buriánkem a za tramvaje p. Slaninou.
Sezení z vyšetřovatelem se nekonalo následně bylo odloženo a řízení pozastaveno.

Pan Obitko, předseda jedné z odborových organizací DP METRO, zároveň i člen v dozorčí rady,
jediný z odborových organizací u DP operoval s ná rhem na prodej jednotky Autobusy. Ostatní
odborové organizace se od něho distancují.

Odbory docílily pro současnost pozastavení dalšího propouštění a outsourcingu.
Podání informací o výměně vrcholového managementu.
Odborům pouze při proWédnutí smluv, není umožněno získat důkazní materiály, podklady jak jsou
nastaveny podmínky, tím je v podstatě nemožné na to adekvátně reagovat.

Pan Brož se zmínil o průběhu jednání 31.ledna. 2012 v tramvajové vozovně na Žižkově o
ustavující schůzi Odborového sdružení základních organizací OS DOSIA Tramvají a Autobusů
DP Praha, oWedně založení v současnosti největší odborová organizace pod názvem -- OTA --
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Oe otevřeným nezávislým občanským sdružením odborových organizací tramvají a autobu ů
O DO IA),
v podstatě stejných zájmů, za účelem kolektivního vyjednávání, obhajoba a prosazování sociálních,
pracovních, životních, ekologických a profesních zájmů členů a ochrana jej ich práv.

V uspořádání a v hospodaření jednotlivých ZO se nic nezmění, současný stav bude zachován.
Založeno na principu, že toto sdružení "OSTA" nebude disponovat žádným majetkem, tudíž nebude
možnost na něm vyžadovat žádnou škodu. Výhoda při kolektivním vyjednávání v případě, že bude
vládou schválena a stanovena úprava ZP, že rozhodující slovo bude mít největší odborová organizace.
Rovněž může být uplatněno při stávkové činnosti.
Příprava a organizováno bylo již v průběhu roku 2011

Finanční příspěvek na rekreaci na chatě tramvají ve Velké Úpě poskytuje základní odborová
organizace Kačerov ve stejné výši jako příspěvek v odborové organizaci u ED.

Pan Brož - rovněž přítomné seznámil s uspořádáním zábavného programu benefičního koncertu a
sbírkou pro nemocné děti ve spolupráci s ,klubem nemocných dětí cystickou fibrózou" (extrémní
koncentrace soli v potu), pro zaměstnance DP, pod patronací ZV odborového svazu DOSIA Kačerov
- Autobusy, v klubu "OČKO" situovaném na Vyšehradě za palácem kultury, s kapacitou klubu 500 -
600 míst. Začátek programu tanoven na 18:00 hod. Vstupné 60 Kč . Zahájení je stano eno na obotu
10. března 2012 v 18:00 hod. Předpokládané ukončení akce je v 00:00 hod. Viz. vytištěné plakáty.

1 týden v červenci nebudou se udělovat dovolené, koná se vše okolský slet požadavek na autobusy.

Pan ašek - hospodář Zá odního výboru přednesl zprávu o hospodařeni Závodního výboru za
uplynulé období. Zpráva o hospodaření je přílohou tohoto zápisu z konference.

Pan Dvořák - přednesl zprávu revizní komise.

Zpráva Mandátové a ávrhové komise - Pozváno 15 zástupců - delegátů ZO O Kačerov
přítomno 9 delegátů tj. 60% konference je usnášeníschopná.

Odhlasování - hospodaření na rok 2012

Občerstvení - následovala přestávka, bylo podáno delegátům.

Diskuze - následný bod podle programu.

Návrh a usnesení konference - viz. usnesení.

Závěr - předseda ZV pan Brož poděkoval přítomným za účast.

Zápis zpracoval jednatel ZV OS DOSIA Kačerov
Václav Bureš
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Usnesení

delegátů konference Základní odborové organizace OS - DOSIA
Dopravního podniku hl.m. Prahy, provozovnyKačerov ze dne 11.2.2012

Delegáti konference:

A. Berou na vědomí:

1) Zprávu před edy ZO, zprávy jednotlivých komisí a vystoupení ho tů.

2) Zprávu mandátové komise s tím, že konference je usnášeníschopná
(pozváno 15 delegátů, přítomno 9 tj. 60 %).

3) Zprávu o průběhu kolektivního vyjednávání oučasné KS a příprava na
uzavření KS na rok 2013.

4) Vystoupení členů v diskuzi.

5) Ukončení funkčního období oučasného ZV a příprava voleb do ZV.

B. chvalují:

1) Zprávu o ho podaření ZO za rok 2012

1) Předložený návrh ho podaření na rok 2013

3) Zprávu revizní komise.

4) Souhlasí s tím aby ZV OS rozhodlo finančním příspěvku
jednotlivým členům O DO IA na konci roku 2012z odborových příspěvků.

c. Ukládají: 1) Prosazovat KS na další období na několik let.

V Praze dne 11.2.2012 . , d/I
~ návrhovou.a mandátovo~ komi~: {~('1
predseda komise: Pan Mesík - predseda.................. ...• a pan

J'

TOmáŠek. ••~~
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v ,
PREZENCNI LISTINA

KONFERENCE - ZO OS - DOSIA DP-A Kačerov dne 11.2.2012 v 91.00 hod.

pof.
Jméno Podris účastnika Provozovna - střediskočíslo

1 BENDA Michal J?/j zv OS

2 BROŽ Stanislav ~I r zv OS

3 BUREŠ Václav li ~V~ ZV OS

4 CARV AN Pavel
/ 7 ZV OS

5 DVOŘÁK Josef Q~_Ý!- fR Iť) ~~J f G4-uQJ ZV OS\\ (S"G ~ 1 rf~
6 HRUŠKA Ladislav

"-J U
ZV OS2 PT C:1c/VOL ?p;f

7 MAŠEK Vladimír /~- ZV OS

8 TOMÁŠEK Zdeněk Wa~/07 zv OS

g. r
, ~

(( O {/ ff tj L VLlfrl1l~ ZVO]
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